
P r o t o k ó ł  Nr XXXVII/2009 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 30 grudnia 2009r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1610 do 1755. 
 
Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Naumowicz Piotr 
        - Pan Trembulak Szczepan  
        - Pan Tomala Zygmunt 
6. Dyrektor BOSziP 
7. Dyrektor MGOK 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXXVI/2009 z dnia 16.12.2009r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiana budŜetu gminy na 2009 rok 
b)   przystąpienia sołectwa KrzyŜanowice do programu Odnowy Wsi w Województwie   
      Opolskim 
c)   przystąpienia sołectwa Budzów do programu Odnowy Wsi w Województwie Opolskim 
d)   zawarcia porozumienia w celu realizacji inwestycji „Budowa drogi Jastrzygowice-Prosna-   
      Kościeliska „ 
6.   Zatwierdzenie planu Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010r 
7.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
8.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

      9.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
    10.   Wolne wnioski i informacje.  
    11.   Zakończenie obrad .       



                 
Ad1. Otwarcia XXXVII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poinformował 
o wprowadzeniu dodatkowych uchwały w sprawie:  
- zmiany uchwały Nr  XXXV/275/2009 z dnia 25 listopada 2009 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od  środków transportowych 
- uchylenia  uchwały Nr XXX/226/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 20 maja 
2009r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego wraz z późniejszymi 
zmianami. 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 14głosami „za”, na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXXVI/2009 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16-12-2009r 
został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (12 głosami „za” na 
obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze 
Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5a. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu 
gminy na 2009 rok 
W uchwale Nr XXIV/190/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 17grudnia 2008 r. 
w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2009 rok wprowadza się następujące zmiany :  
W §  1-  Załącznik  nr 1  -  Dochody budŜetu gminy 
1. Zwiększa  się dochody gminy o kwotę       87.200,00 zł 
W  §   2 -  Załącznik nr 2 – Wydatki budŜetu gminy    
1. Zwiększa  się wydatki budŜetu gminy o kwotę   87.200,00  zł 
Dokonać zmian w załącznikach  nr 6 i  6 a  do uchwały budŜetowej gminy na 2009 r.   
zgodnie ze zmianami w niniejszej uchwale. 
Po wprowadzonych zmianach budŜet gminy wynosi : 
1). Dochody                                                                                                  17.588.007,00 zł                                                           
      w tym : 
      - dochody związane z realizacją zadań zleconych z zakresu 
         administracji rządowej                                                                            2.190.351,00 zł 
2). Przychody                                                                                                  2.704.040,00 zł 
3). Wydatki                                                                                                   19.502.047,00 zł 
       w tym : 
      - wydatki związane z realizacją zadań zleconych z zakresu                      2.190.351,00 zł 
        administracji rządowej                                                                          
4). Rozchody                                                                                                      790.000,00 zł 
 
 



Radny Pan Henryk Mrozek zapytał dlaczego jest taka kwota na halę miała być większa.  
Skarbnik Pani Agata Olejarz wyjaśniła , Ŝe faktura musiała być zapłacona proporcjonalnie.  
Przewodniczący Pan Roman Neugebauer poinformował, Ŝe duŜe zmniejszenia są na 
podatkach. 
Skarbnik Pani Agata Olejarz wyjaśniła , Ŝe są niezapłacone podatki i jest duŜo zmian. 
 
Uchwała Nr XXXVI/290/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2009r w 
sprawie: zmiany budŜetu gminy na 2009 rok została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 
14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: przystąpienia sołectwa KrzyŜanowice do programu Odnowy Wsi w Województwie  
Opolskim 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag 
 
Uchwała Nr XXXVII/291/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2009r w 
sprawie: przystąpienia sołectwa KrzyŜanowice do programu Odnowy Wsi w Województwie   
Opolskim została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na 
sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer przedstawił projekt uchwały w 
sprawie: przystąpienia sołectwa Budzów do programu Odnowy Wsi w Województwie  Opolskim 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag 
 
Uchwała Nr XXXVII/292/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2009r w 
sprawie: przystąpienia sołectwa Budzów do programu Odnowy Wsi w Województwie   
Opolskim została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na 
sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5d. Pan Roland Fabianek-Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie: zawarcia 
porozumienia w celu realizacji inwestycji „Budowa drogi Jastrzygowice-Prosna-Kościeliska” 
Burmistrz Pan Artur Tomala zgłosił uwagę Ŝe została wykreślona klauzula o terminie 
waŜności uchwały, w Radłowie została podjęta uchwała i muszą być wszędzie podejmowane 
uchwały jednakowo. 
Uchwała Nr XXXVII/293/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2009r w 
sprawie: zawarcia porozumienia w celu realizacji inwestycji „Budowa drogi Jastrzygowice-
Prosna-Kościeliska” nie została podjęta przez Radę Miejską - 13 głosami „przeciw”, 1 głosie 
„wstrzymującym”  na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
 
 



Ad5e. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały 
Nr  XXXV/275/2009 z dnia 25 listopada 2009 roku w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od  środków transportowych. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag 
 
Uchwała Nr XXXVII/293/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2009r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr  XXXV/275/2009 z dnia 25 listopada 2009 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od  środków transportowych została podjęta przez Radę 
Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5f. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił projekt uchwały w sprawie: uchylenia  
uchwały Nr XXX/226/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 20 maja 2009r. w 
sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego wraz z późniejszymi zmianami. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag 
 
Uchwała Nr XXXVII/294/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2009r w 
sprawie: uchylenia  uchwały Nr XXX/226/2009 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 
20 maja 2009r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego wraz z 
późniejszymi zmianami została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, 
na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Łukasz Olejnik przedstawił plan pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. na I półrocze 2010r. 
Do planu nie wniesiono uwag. 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej została podjęta przez Radę Miejską - 13 głosami „za”, 1 głosie „ 
wstrzymującym się”  na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad7. Brak Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował o spotkaniu z mieszkańcami ul. Oleskiej w 
Gorzowie Śl. w sprawie budowy kanalizacji deszczowej. 
Radny Pan Józef Zawada poinformował, Ŝe droga Wojewódzka tez powinna płacić opłaty bo 
woda z drogi teŜ spływa do rowu melioracyjnego. 
  
Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił  równieŜ  sprawozdanie finansowe za 2009 rok 
/załącznik do protokółu/. 
 
Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury Pan Kryspin Nowak poinformował, Ŝe 
kosztorys był zrobiony na ponad 180.000 zł. poprosiłem o zmniejszenie bo niebyło pieniędzy 



i nie moglibyśmy ogłosić przetargu na ta inwestycję. W czasie wykonywania remontu na 
korytarzu wskazane było zrobienie instalacji elektrycznej, i wymiana drzwi. 
Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury Pan Kryspin Nowak zaprosił wszystkich 
zebranych na Sali na : 
Koncert kolęd w dniu 03-01-2010r 
Turniej tenisa stołowego w dniu 09-01-2010r połączony z Wielką Orkiestrą Świątecznej 
Pomocy. 
Koncert Noworoczny w dniu 31-01-2010r. 
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXXVII sesję Rady 
Miejskiej.  
 
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 


